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Nakon što su zamjenik gradonačelnika i saborski zastupnik Miroslav Marković i ravnatelj 

Javne ustanove Gradski stanovi Roman Veršić javno priznali da su uvjeti natječaja za 

dodjelu POS stanova napravljeni na nepravedan način, Klub vijećnica HDZ-a u Gradskom 

vijeću Grada Varaždina traži hitno poništenje natječaja. Ujedno se traži i hitno sazivanje 

sjednice Gradskog vijeća na kojoj će se utvrditi čija je odgovornost za ovako raspisan 

natječaj i zašto je došlo do tog propusta.

Prema informacijama koje su ovih dana izašle u javnost ističe se kako su u Gradu 

Varaždinu najavili da će natječaj za nove POS zgrade biti pravedniji. 

- Ako će novi natječaj, kako ističu u Gradu, biti pravedniji, to znači da je posljednji na koji je

stiglo 850 prijava nepravedan. Smatramo da se na taj način ne može igrati s ljudskim 

sudbinama i da se natječaj mora poništiti te već sada donijeti pravedne i pravilne uvjete, 

kako bi sve obitelji i pojedinci koji će se prijaviti na natječaj imali jednake šanse - ističu u 



Klubu vijećnica HDZ-a te pozivaju i da se utvrdi tko je i na koji način odgovoran za 

nepravedno izrađen natječaj.

- Javnost postavlja pitanje je li nepravedan natječaj rezultat nečijeg neznanja ili je natječaj 

upravo napravljen na taj način s određenim ciljem. Je li to priuštivo stanovanje kakvo toliko

često ističu u SDP-u? Građani, posebice oni oštećeni u ovom natječaju, s pravom 

postavljaju ta pitanja te trebaju dobiti odgovore.
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